

- ADVERTISEMENT- NATIONAL CALL FOR QUOTE

إعلان – طلب عروض أسعار محلي

English Language Teachers that will be contracted as a Consultant for a specific period.

مدرسو اللغة الإنجليزية الذي سيتم التعاقد معهم كمستشارين لفترة محددة

Ref#: CW/SYR/009249/1021/Admin

Concern Worldwide, intends to award a supply contract for **English Language Teachers that will be contracted as a Consultant for a specific period in Manbij, Raqqa, Tabqa, Kobane and Dier Al Zour offices.**

تعتزم منظمة كونسيرن العالمية، منح عقد مدرسين لغة انجليزية سيتم التعاقد معهم كمستشارين لمدة محددة في مكاتب منبج والرقعة والطبقة وكوباني ودير الزور.

Lot #	Description الوصف	Category التصنيف	the details المواصفات	Delivery Point
1	<p>English Language Teacher for Manbij staff that will be contracted as a Consultant for a specific period, 40 classes for 2 levels (beginner and intermediate) during 5 months with possibility for extension based on need. The session duration is 1.5 hour. The total of class's hours will be 60 for each level.</p> <p>- مدرس لغة انجليزية لموظفي منبج سيتم التعاقد معه كمستشار لمدة محددة -40 فصلاً لمستويين (مبتدى ومتوسط) لمدة 5 أشهر مع إمكانية التمديد حسب الحاجة - مدة الجلسة 1.5 ساعة - سيكون مجموع ساعات الفصول 60 ساعة لكل مستوى</p>	Service / Consultant	As per attached ToR	Manbij office. منبج
2	<p>English Language Teacher for Raqqa Staff that will be contracted as a Consultant for a specific period, 40 classes for 2 levels (beginner and intermediate) during 5 months with possibility for extension based on need. The session duration is 1.5 hour. The total of class's hours will be 60 for each level.</p> <p>- مدرس لغة انجليزية لموظفي الرقعة سيتم التعاقد معه كمستشار لمدة محددة -40 فصلاً لمستويين (مبتدى ومتوسط) لمدة 5 أشهر مع إمكانية التمديد حسب الحاجة - مدة الجلسة 1.5 ساعة - سيكون مجموع ساعات الفصول 60 ساعة لكل مستوى</p>	Service / Consultant	As per attached ToR	Raqqa office. الرقعة
3	<p>English Language Teacher for Tabqa staff that will be contracted as a Consultant for a specific period, 40 classes for 2 levels (beginner and intermediate) during 5 months with possibility for extension based on need. The session duration is 1.5 hour. The total of class's hours will be 60 for each level.</p> <p>- مدرس لغة انجليزية لموظفي الطبقة سيتم التعاقد معه كمستشار لمدة محددة -40 فصلاً لمستويين (مبتدى ومتوسط) لمدة 5 أشهر مع إمكانية التمديد حسب الحاجة - مدة الجلسة 1.5 ساعة - سيكون مجموع ساعات الفصول 60 ساعة لكل مستوى</p>	Service / Consultant	As per attached ToR	Tabqa office. الطبقة

4	<p>English Language Teacher for Kobane staff that will be contracted as a Consultant for a specific period, 40 classes for 2 levels (beginner and intermediate) during 5 months with possibility for extension based on need. The session duration is 1.5 hour. The total of class's hours will be 60 for each level.</p> <p>- مدرس لغة انجليزية لموظفي كوباني سيتم التعاقد معه كمستشار لمدة محددة -40 فصلاً لمستويين (مبتدئ ومتوسط) لمدة 5 أشهر مع إمكانية التمديد حسب الحاجة - مدة الجلسة 1.5 ساعة - سيكون مجموع ساعات الفصول 60 ساعة لكل مستوى</p>	Service / Consultant	As per attached ToR	<p>Kobane office. كوباني</p>
5	<p>English Language Teacher for Deir Al Zour staff that will be contracted as a Consultant for a specific period, 40 classes for 2 levels (beginner and intermediate) during 5 months with possibility for extension based on need. The session duration is 1.5 hour. The total of class's hours will be 60 for each level.</p> <p>- مدرس لغة انجليزية لموظفي دير الزور سيتم التعاقد معه كمستشار لمدة محددة -40 فصلاً لمستويين (مبتدئ ومتوسط) لمدة 5 أشهر مع إمكانية التمديد حسب الحاجة - مدة الجلسة 1.5 ساعة - سيكون مجموع ساعات الفصول 60 ساعة لكل مستوى</p>	Service / Consultant	As per attached ToR	<p>Dier Al Zour office. دير الزور</p>

The RFQ will be conducted using Concern Worldwide standard bidding documents, open to all qualified service providers. The Bidding Documents (in English/Arabic) may be collected free of charge by all interested bidders at the following address:

سيتم إجراء طلب عروض الأسعار باستخدام المستندات القياسية المفتوحة لجميع مقدمي الخدمات المؤهلين. يمكن جمع مستندات العطاء (باللغة الإنجليزية / العربية) مجاناً من قبل جميع مقدمي العروض المهتمين على العنوان التالي :

- مكتب كونسيران في منبج Manbij office
- مكتب كونسيران في الرقة Raqqa office
- مكتب كونسيران في الطبقة Tabqa office
- مكتب كونسيران في كوباني Kobani office
- مكتب كونسيران في دير الزور Dier Al Zour office

All bids must be submitted before **07/11/2021 at 14:00 (Syria time)** at the address mentioned above in a **sealed envelope mentioning the RFQ reference on it** .

يجب تقديم جميع العروض قبل 14:00 الساعة 2021/11/07 (بتوقيت سوريا) على العنوان المذكور أعلاه في مظهر مضمون يشير إلى مرجع رقم الإعلان عليه .

Late Bids will be automatically rejected. . سيتم رفض العروض المتأخرة تلقائياً.

Concern retains the right to accept or reject any offer/proposal prior to the award of contract and to annul the bidding process and reject all offers at any time.

تحتفظ كونسيران بالحق في قبول أو رفض أي عرض قبل منح العقد واحالة العطاء، وإلغاء اعلانات العطاءات ورفض جميع العروض في أي وقت.
Concern will not be responsible for any costs or expenses incurred by the Bidders in connection with the preparation and submission of their bids to Concern.

لن تكون المنظمة مسؤولة عن أي تكاليف أو نفقات يتكبدها المتنافسون فيما يتعلق بإعداد وتقديم عطاءاتهم إلى كونسيران.